
 

Van:  
Verzonden: dinsdag 14 maart 2023 00:33
Aan:  
Onderwerp: FW: Vraag HUMAN/VPRO Medialogica

Van: Communicatie <communicatie@noaberkracht.nl>
Verzonden: maandag 24 oktober 2022 21:02
Aan: ? @human.nl? < @human.nl>
CC: Communicatie <communicatie@noaberkracht.nl>
Onderwerp: Vraag HUMAN/VPRO Medialogica

Beste ,

U heeft onderstaand verzoek gestuurd aan wethouder Berning-Everlo.

Allereerst hartelijk dank voor uw interesse in de ontwikkelingen onze gemeente. Op dit moment zijn wij nog vol in
gesprek met direct omwonenden en andere inwoners uit Albergen over de realisatie van AZC in Albergen. H t is
voor ons te vroeg om terug te blikken op de afgelopen periode met de media over de mediaberichtgeving.

Wij kunnen in dit stadium dan ook niet meewerken aan uw verzoek. Wij hopen dat u begrip heeft voor onze
afweging.

Mocht u vragen hebben, dan horen we dat graag. Dat kan het beste via communicatie@noaberkracht.nl.

Met vriendelijke groet,

 gemeente Tubbergen

E: @noaberkracht.nl

M: Telefoon: 

De gemeenten Dinkelland en Tubbergen werken samen om inwoners nog beter van dienst te kunnen zijn. 
Dit doen zij onder de naam Noaberkracht.

DINKELLAND TUBBERGEN
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Begin doorgestuurd bericht:

Van:  < @human.nl>
Datum: 20 oktober 2022 om 17:15:41 CEST
Aan Berning-Everlo, Hilde" < @tubbergen.nl>
Kopie:  < @human.nl>, 
< @human.nl>
Onderwerp: Vraag HUMAN/VPRO Medialogica

Geachte mevrouw Berning-Everlo,

Mijn naam is , ik ben  bij het programma Medialogica van de
HUMAN/VPRO. In afleveringen van 35 minuten kijkt Medialogica naar het verschil tussen
beeldvorming en werkelijkheid in het publieke debat.
Momenteel doe ik samen met j  en  research voor
een aflevering over het mediacircus rondom het asielvraagstuk. Ik ben met name geïnteresseerd in
hoe lokale politici omgaan met het verharde mediadebat over asielzoekers en de komst van azc’s. Het
is een ingewikkeld, explosief en emotioneel debat waarin je als bestuurder een centrale rol speelt. 
Inmiddels hebben wij gesproken met veel (oud)burgemeesters en andere lokale bestuurders die te
maken hadden met heftige asielprotesten in 2015 en 2016. We hebben ook nog een aantal afspraken
staan. Sommigen van hen hebben momenteel opnieuw te maken met de vraag van de staatssecretaris
om een azc te openen. Het blijkt altijd nog ingewikkeld een gesprek daarover in de openbaarheid te
voeren.

Zou u bereid zijn met ons te praten (bijvoorbeeld via teams of zoom) over de mediaberichtgeving
rondom de komst van het azc in Albergen? Wij zijn benieuwd naar uw ervaringen, hoe u (terug)kijkt
naar de mediaberichten en wat er gebeurt tussen media, openbaar bestuur en burgers wanneer de
komst van een azc wordt aangekondigd en de emoties in een gemeente hoog oplopen. Ik kan mij
voorstellen dat alles wat er gebeurd is nog erg vers is en u misschien wel wat reserve heeft om over
dit onderwerp te spreken met ons. Toch hopen wij dat wij in ieder geval een achtergrondgesprek met
u mogen voeren. Het is een vertrouwelijk gesprek, maar kan eventueel opgevolgd worden door een
interview voor de televisie-uitzending (die 4 december op NPO2 te zien zal zijn) over dit onderwerp.

Hartelijke groet,

https://www.vpro.nl/argos/media/collecties/themas/beeldvorming.html

HVMAN
Word nu vriend op human.nl

human.nl | HUMAN Nieuwsbrief | Facebook | Twitter | Instagram

Bestanden me m a ro's o .a. ex ensie .z ip of . exe wo den alleen na ove leg
door onze m i servers geaccep eerd!
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